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Protokoll Årsmöte 

Örebro Tennis & Padelklubb 27 april 2023. 

 

 

 

Mötets öppnande 

 

Frågan om mötets behöriga utlysande   

Årsmötet beslutade att mötet är utlyst i behörig ordning men med synpunkter att det saknas  
dokument på hemsidan vilket kommer kompletteras med efter årsmötet. Det noterades också 
att information gällande styrelsemöten under det gångna året skiljer sig vad gäller mötesdatum 
och deltagande i verksamhetsberättelsen i förhållande till hemsidan. Styrelsen kommenterar att 
det är uppgifterna på hemsidan som är korrekta.  

Årsmötet hade också synpunkt på att valberedningens förslag ändrats kort inpå årsmötet utan 
kommentar om varför.  

 

Upprättande av röstlängd 

Antalet närvarande antecknades med avstämning mot medlemsregister och årsmötet fastställer 
röstlängden.   

 

Val av ordförande och sekreterare för mötet  

Årsmötet beslutade att välja Anders Svensson till ordförande för årsmötet och Andreas Strid 
till sekreterare.  

 

Fastställande av dagordning 

Årsmötet beslutade att fastställa dagordningen enligt förslaget 

 

Val av två justeringsmän som jämte ordförande skall justera protokollet och tillika  

vara rösträknare.  

Årsmötet beslutade att välja Urban Wicklander och Gunnel Fernhagen till justeringsmän tillika 
rösträknare.  
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Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat och balansräkning för 2022 

Årsmötet framförde fråga gällande padelns utrymme i förhållande till tennisens utrymme i  
klubbens verksamhetsberättelse. Skillnaden speglar verksamhet då klubben inom tennis har 11 
serielag samt 6 egna tävlingar i förhållande till Padel där det saknas seriespel i padelförbundets 
regi samt att klubben inte genomfört egna tävlingar under 2022. Klubben har gjort en satsning 
inom padel med rekryteringar med ambitionen att fortsätta utveckla padelverksamheten. 

Resultat och balansräkning: Årsmötet ställer fråga om minskade intäkter avseende 
medlemsavgifter kopplat till tennisverksamheten. Dels kan antalet medlemmar bero på att fler 
blivit familjemedlemmar samt att antalet medlemmar varierar över året. Fler blir medlemmar 
till sommaren för att nyttja förmåner. Det är också en effekt då vi satsat mer på att 
tävlingsjuniorerna som fått fler träningstimmar vilket också begränsar möjligheterna för nya 
medlemmar. Ytterligare synpunkt framfördes att vi kanske inte ska bli fler medlemmar då det 
är tillräckligt svårt att kunna boka tennisbana.  

Fråga vad gäller nedgång av bidragsposten från 2021 till 2022. En anledning är att klubben fick 
del av Coronastöd under 2021 vilket inte utgick 2022. Det finns också skillnader vad gäller 
andra bidrag. Diskussion om vikten av föreningsaktiviteter och stöd kopplade till dessa, 
exempelvis föreläsningar.  

Fråga om klubben kan utveckla deltagandet inom LIU-lokal idrottsutbildning, vilket skulle 
kunna vara ett sätt att öka aktiviteten i hallen på tider som ligger utanför normala träningstider. 

Balansräkning:  Årsmötet frågar gällande träningsavgifter tennis som minskat i 
balansräkningen trots att många fått en högre terminsavgift. Klubben erbjuder fler 
träningstimmar för tävlingsungdomar vilket innebär att vi inte haft lika många fullbetalande då 
klubben subventionerar tävlingsjuniorernas träningstimmar. Det har också varit en ambition att 
höja tränartätheten vilket också bidrar till ökade kostnader. Elin redogör för prisjusteringen 
som skedde 2022 och kommer maila ut/ publicera detta på hemsidan.   

 

Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret. 

Klubbens revisor; Ulf Kraft presenterar sig och tillstyrker föreningsstämman att medge 
styrelsens ansvarsfrihet. 

Årsmötet beslutade att medge styrelsen ansvarsfrihet.  

 

Fastställande av medlemsavgifter 

Årsmötet beslutar att inte justera nuvarande medlemsavgifter. Dessa är 250 kr för junior, 400 
kr för seniorer och 700 kr för familjemedlemsskap. 

 

Fastställande av verksamhetsplan samt styrelsens förslag till budget för det  

kommande verksamhetsåret. 

Styrelsen fick ett antal frågor kring några budgetposter vilket styrelsen tar med sig och kan 
innebära justering i budget. Framöver skall föregående årsbudget samt utfall att redovisas. 
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Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 

Motion från Patrik Axelsson vad gäller att anslå valberedningens förslag 2 veckor innan 
årsmötet.  

Årsmötet beslutar i enlighet med motionen.  

 

Val av föreningens ordförande för verksamhetsåret 2023. 

Anders Svensson får fortsatt förtroende som ordförande genom omval för ytterligare 1 år. 

 

Val av styrelseledamöter till styrelsen för verksamhetsåret 2023. 

Andreas Strid väljs på 2 år  

Göran Ekholm väljs på 2 år. 

Karolina Landahl väljs på 2 år. 

Janne Olsson väljs på 2 år.  

Joakim Friberg väljs på 1 år. 

Martin Mestanza väljs på 1 år. 

Patrik Axelsson väljs in på 1 år. 

Maria Bergman väljs in på 1 år. 

 

Föreningsstadgarna ger att valbar person till styrelsen är röstberättigad medlem av föreningen. 
Och röstberättigad medlem är man om medlemsavgifter betalats senast 2 månader före 
årsmötet. Med bakgrund av detta var en föreslagen person inte valbar.  

 

Val av valberedning för verksamhetsåret 2023  

Revisorn hade ett medskick vad Peter Johansson har gjort för ÖTK, bl.a. vad gäller sponsring 
samt att Peter är pappa till Eric Johansson som är anställd i Örebro TK, vilket årsmötet bads ta 
med i beaktning. 

Synpunkt lyfts vad gäller ev. jävssituation mellan Peter Johansson i förhållande till anställd.  

Valberedningens förslag till Valberedning är Peter Johansson samt Mikael Pers. Ytterligare 
förslag är Helena Wicklander och Gunnel Fernhagen.  

Årsmötet beslutar att Peter Johansson, Mikael Pers samt Gunnel Fernhagen ska ingå i 
valberedningen. Årsmötet beslutar vidare att utse Peter Johansson som ordförande för 
valberedningen.  

 

Val av revisor för 2023. (I detta val röstar inte styrelsens ledamöter) 

Årsmötet väljer Ulf Kraft till revisor för 2023.  
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Övriga frågor. 

Inga övriga frågor 

 

Årsmötet avslutas 

Ordförande Anders Svensson tackar för stort engagemang och förklarar årsmötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

Årsmötets ordförande   Sekreterare 

Anders Svensson   Andreas Strid 

 

 

 

 

Justerare    Justerare 

Urban Wicklander   Gunnel Fernhagen 
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Protokoll Årsmöte 


Örebro Tennis & Padelklubb 27 april 2023. 


 


 


 


Mötets öppnande 


 


Frågan om mötets behöriga utlysande   


Årsmötet beslutade att mötet är utlyst i behörig ordning men med synpunkter att det saknas  
dokument på hemsidan vilket kommer kompletteras med efter årsmötet. Det noterades också 
att information gällande styrelsemöten under det gångna året skiljer sig vad gäller mötesdatum 
och deltagande i verksamhetsberättelsen i förhållande till hemsidan. Styrelsen kommenterar att 
det är uppgifterna på hemsidan som är korrekta.  


Årsmötet hade också synpunkt på att valberedningens förslag ändrats kort inpå årsmötet utan 
kommentar om varför.  


 


Upprättande av röstlängd 


Antalet närvarande antecknades med avstämning mot medlemsregister och årsmötet fastställer 
röstlängden.   


 


Val av ordförande och sekreterare för mötet  


Årsmötet beslutade att välja Anders Svensson till ordförande för årsmötet och Andreas Strid 
till sekreterare.  


 


Fastställande av dagordning 


Årsmötet beslutade att fastställa dagordningen enligt förslaget 


 


Val av två justeringsmän som jämte ordförande skall justera protokollet och tillika  


vara rösträknare.  


Årsmötet beslutade att välja Urban Wicklander och Gunnel Fernhagen till justeringsmän tillika 
rösträknare.  


 







Styrelsens verksamhetsberättelse samt resultat och balansräkning för 2022 


Årsmötet framförde fråga gällande padelns utrymme i förhållande till tennisens utrymme i  
klubbens verksamhetsberättelse. Skillnaden speglar verksamhet då klubben inom tennis har 11 
serielag samt 6 egna tävlingar i förhållande till Padel där det saknas seriespel i padelförbundets 
regi samt att klubben inte genomfört egna tävlingar under 2022. Klubben har gjort en satsning 
inom padel med rekryteringar med ambitionen att fortsätta utveckla padelverksamheten. 


Resultat och balansräkning: Årsmötet ställer fråga om minskade intäkter avseende 
medlemsavgifter kopplat till tennisverksamheten. Dels kan antalet medlemmar bero på att fler 
blivit familjemedlemmar samt att antalet medlemmar varierar över året. Fler blir medlemmar 
till sommaren för att nyttja förmåner. Det är också en effekt då vi satsat mer på att 
tävlingsjuniorerna som fått fler träningstimmar vilket också begränsar möjligheterna för nya 
medlemmar. Ytterligare synpunkt framfördes att vi kanske inte ska bli fler medlemmar då det 
är tillräckligt svårt att kunna boka tennisbana.  


Fråga vad gäller nedgång av bidragsposten från 2021 till 2022. En anledning är att klubben fick 
del av Coronastöd under 2021 vilket inte utgick 2022. Det finns också skillnader vad gäller 
andra bidrag. Diskussion om vikten av föreningsaktiviteter och stöd kopplade till dessa, 
exempelvis föreläsningar.  


Fråga om klubben kan utveckla deltagandet inom LIU-lokal idrottsutbildning, vilket skulle 
kunna vara ett sätt att öka aktiviteten i hallen på tider som ligger utanför normala träningstider. 


Balansräkning:  Årsmötet frågar gällande träningsavgifter tennis som minskat i 
balansräkningen trots att många fått en högre terminsavgift. Klubben erbjuder fler 
träningstimmar för tävlingsungdomar vilket innebär att vi inte haft lika många fullbetalande då 
klubben subventionerar tävlingsjuniorernas träningstimmar. Det har också varit en ambition att 
höja tränartätheten vilket också bidrar till ökade kostnader. Elin redogör för prisjusteringen 
som skedde 2022 och kommer maila ut/ publicera detta på hemsidan.   


 


Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhetsåret. 


Klubbens revisor; Ulf Kraft presenterar sig och tillstyrker föreningsstämman att medge 
styrelsens ansvarsfrihet. 


Årsmötet beslutade att medge styrelsen ansvarsfrihet.  


 


Fastställande av medlemsavgifter 


Årsmötet beslutar att inte justera nuvarande medlemsavgifter. Dessa är 250 kr för junior, 400 
kr för seniorer och 700 kr för familjemedlemsskap. 


 


Fastställande av verksamhetsplan samt styrelsens förslag till budget för det  


kommande verksamhetsåret. 


Styrelsen fick ett antal frågor kring några budgetposter vilket styrelsen tar med sig och kan 
innebära justering i budget. Framöver skall föregående årsbudget samt utfall att redovisas. 


 







Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner 


Motion från Patrik Axelsson vad gäller att anslå valberedningens förslag 2 veckor innan 
årsmötet.  


Årsmötet beslutar i enlighet med motionen.  


 


Val av föreningens ordförande för verksamhetsåret 2023. 


Anders Svensson får fortsatt förtroende som ordförande genom omval för ytterligare 1 år. 


 


Val av styrelseledamöter till styrelsen för verksamhetsåret 2023. 


Andreas Strid väljs på 2 år  


Göran Ekholm väljs på 2 år. 


Karolina Landahl väljs på 2 år. 


Janne Olsson väljs på 2 år.  


Joakim Friberg väljs på 1 år. 


Martin Mestanza väljs på 1 år. 


Patrik Axelsson väljs in på 1 år. 


Maria Bergman väljs in på 1 år. 


 


Föreningsstadgarna ger att valbar person till styrelsen är röstberättigad medlem av föreningen. 
Och röstberättigad medlem är man om medlemsavgifter betalats senast 2 månader före 
årsmötet. Med bakgrund av detta var en föreslagen person inte valbar.  


 


Val av valberedning för verksamhetsåret 2023  


Revisorn hade ett medskick vad Peter Johansson har gjort för ÖTK, bl.a. vad gäller sponsring 
samt att Peter är pappa till Eric Johansson som är anställd i Örebro TK, vilket årsmötet bads ta 
med i beaktning. 


Synpunkt lyfts vad gäller ev. jävssituation mellan Peter Johansson i förhållande till anställd.  


Valberedningens förslag till Valberedning är Peter Johansson samt Mikael Pers. Ytterligare 
förslag är Helena Wicklander och Gunnel Fernhagen.  


Årsmötet beslutar att Peter Johansson, Mikael Pers samt Gunnel Fernhagen ska ingå i 
valberedningen. Årsmötet beslutar vidare att utse Peter Johansson som ordförande för 
valberedningen.  


 


Val av revisor för 2023. (I detta val röstar inte styrelsens ledamöter) 


Årsmötet väljer Ulf Kraft till revisor för 2023.  







 


Övriga frågor. 


Inga övriga frågor 


 


Årsmötet avslutas 


Ordförande Anders Svensson tackar för stort engagemang och förklarar årsmötet avslutat. 


 


 


 


 


 


 


 


Årsmötets ordförande   Sekreterare 


Anders Svensson   Andreas Strid 


 


 


 


 


Justerare    Justerare 


Urban Wicklander   Gunnel Fernhagen 
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